
Protokół sesji nr XXXVIII/13 

Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju 

w dniu 30 grudnia 2013 r. 

  

Miejsce obrad - sala konferencyjna Urzędu Miejskiego 

Godzina rozpoczęcia obrad - 10
00

, zakończenia - 12
30

 

  

Nieobecna usprawiedliwiona – S. Tobis-Pańczyszyn. 

Spóźnili się: 

R. Bukowska Mucha i B. Wyrwaszewska, obecne od godz. 10 ־
10

 w trakcie realizacji 

punktu 5 porządku obrad; 

G. Frankiewicz, obecna od godz. 10 ־
15

 w trakcie realizacji punktu 5 porządku obrad; 

J. Stachowiak, obecny od godz. 12 ־
25

 w trakcie realizacji punktu 13 porządku obrad. 

  

Ad 1. 

 Sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju otworzył i prowadził Stanisław Borkusz - 

Przewodniczący Rady. 

 Przewodniczący Rady powitał Radnych i zaproszonych gości: 

 ,Burmistrza – Tadeusza Wlaźlaka ־

 ,Skarbnika – Krystynę Papierz ־

 ,Sekretarza – Teresę Bebel ־

 ,Radcę prawnego - Wacława Tymoczkę ־

 Kierowników Wydziałów Urzędu Miejskiego ־

oraz mieszkańca. 

 

 Prowadzący obrady poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad 

zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym ze Statutem Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej. W związku z powyższym ogłosił prawomocność zwołania sesji. 

 Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15–radnych obecnych jest 10 -

radnych. W związku z powyższym ogłosił quorum niezbędne do podejmowania 
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prawomocnych uchwał. Dodał, że S. Tobis zgłosiła nieobecność z powodów osobistych, R. 

Bukowska Mucha obecnie jest na spotkaniu w Wałbrzyskim Związku Wodociągów i 

Kanalizacji, B. Wyrwaszewska i J. Stachowiak zgłosili, że się spóźnią z przyczyn 

służbowych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad 2. 

 Prowadzący obrady zapytał, czy są uwagi lub wnioski do porządku obrad (załącznik 

nr 3 do protokołu). 

 Zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Poddany pod głosowanie porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 

(za - 10 głosów). 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie XXXVIII sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu sesji Rady Miejskiej w dniu 2 grudnia 2013 r. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdania z prac komisji Rady i przedstawienie wniosków. 

7. Przyjęcie Planów Pracy na 2014 rok: 

a) Rady Miejskiej, 

b) Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem, 

c) Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

d) Komisji Spraw Obywatelskich, 

e) Komisji Rewizyjnej 

– podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 rok, 

b) w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt dla gminy Szczawno-Zdrój na 2013 r.”, 

c) w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody, 
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d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy terenu części 

działki nr 328/4 w Szczawnie-Zdroju przy ul. Słowackiego, 

e) w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój na lata 2014-2018, 

f) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2013 r., 

g) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

9. Uchwalenie budżetu gminy Szczawno-Zdrój na rok 2014, zgodnie z procedurą: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Burmistrza, 

b) odczytanie opinii komisji i wniosków radnych, 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu, 

d) odczytanie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji i wniosków radnych, 

e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

10. Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Szczawno-Zdrój: 

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu, 

b) głosowanie nad projektem uchwały. 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

12. Informacje i komunikaty. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Ad 3. 

 Prowadzący obrady poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w dniu 2 

grudnia br. został sporządzony przez Protokolanta, sprawdzony i podpisany przez 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady, wyłożony do wglądu w biurze Rady. Z 

protokołem zapoznało się 3 radnych, uwag na piśmie nie wniesiono.  

 Zapytał, czy protokół ma być odczytany na sesji, czy są inne wnioski. 

 Radna M. Pachota wnioskowała o przyjęcie protokołu bez czytania. 

Poddany pod głosowanie wniosek został przyjęty jednogłośnie 

(za – 10 głosów). 

 Prowadzący obrady poinformował, że protokół zamieszczony zostanie na stronie 

internetowej Urzędu (BIP). 

 

Ad 4. 

 Radny J. Kaczanowski, z okazji kończącego się roku, podziękował Kierownikom 

Wydziałów za dobrą współpracę, a następnie złożył życzenia noworoczne. Osobne życzenia, 

zdrowia, złożył Komendantowi Straży Miejskiej. 
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 Przewodniczący Rady przyłączył się do podziękowań i życzył dalszej, dobrej 

współpracy. 

 

 Radna Z. Dembna wnioskowała o spowodowanie, aby nowy zarządca budynku przy 

ul. B. Prusa uporządkował teren, ponieważ wprowadzający się lokatorzy gromadzą kartony, 

które wiatr rozdmuchuje po okolicy. 

 

Ad 5. 

 Sekretarz – T. Bebel złożyła sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie między 

sesjami. Poinformowała, że Burmistrz spotkał się z Zespołem kierowania trzy razy i 

rozpatrzył 135 spraw. Na każdym posiedzeniu zapoznawano się ze stanem finansowym 

Gminy i rozpatrywano indywidualne sprawy mieszkańców.  

Następnie Radni poinformowani zostali o następujących sprawach: 

 zapoznano się z wnioskiem Starostwa Powiatowego o udzielenie pomocy finansowej na ־

działalność Orkiestry Szkolnej przy Zespole Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie. 

Postanowiono przyjąć, że środki na ten cel zostały ujęte w planie budżetu na 2014; 

 .zapoznano się z informacją o stanie zaległości z tytułu dzierżawy parkingu przy ul ־

Ratuszowej. Postanowiono wezwać do spłaty zaległości i bieżącego regulowania czynszu 

z poinformowaniem, że w przeciwnym razie, sprawa zostanie skierowana na drogę 

postępowania egzekucyjnego; 

 zapoznano się z harmonogramem rzeczowo-finansowym dla zadania „Budowa budynku ־

hali sportowej przy ul. Słonecznej”; 

 zapoznano się z projektem umowy partnerstwa w zakresie wspólnego aplikowania ־

Aglomeracji Wałbrzyskiej o środki NFOŚ w ramach priorytetu „Termomodernizacja 

obiektów użyteczności publicznej – plany gospodarki niskoemisyjnej”; 

 zapoznano się z zestawieniem wyników dotychczasowego przeglądu drzewostanu w ־

mieście. Łącznie poddano przeglądowi 1288 drzew, ok. 30% wymaga cięć 

pielęgnacyjnych, otrzymano 756 kart paszportowych; 

 zapoznano się z notatką ze spotkania Miejskiego Zespołu Zarządzania Kryzysowego w ־

dniu 4 grudnia br. w sprawie problemu związanego z ponownym pojawianiem się dzików 

w okolicy zabudowań.  Postanowiono złożyć wniosek o wyrażenie zgody na wykonanie 

odstrzału redukcyjnego dzików; 

  .”zapoznano się z informacją o akcji „Rower dla Każdego Dziecka Niepełnosprawnego ־

Postanowiono przekazać sprawę do Ośrodka Pomocy Społecznej; 

 zapoznano się z przekazanym przez Starostwo Powiatowe wnioskiem o pomoc w ־

osiedleniu rodziny z Kazachstanu. Postanowiono poinformować, że gmina nie ma 

możliwości udzielenia pomocy; 

 zapoznano się z Informatorem Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego o czynnych ־

jadłodajniach, schroniskach, noclegowniach dla osób bezdomnych i najuboższych w 

województwie dolnośląskim. Postanowiono informację przekazać do Ośrodka Pomocy 
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Społecznej; 

 zapoznano się z pismami kierowanymi do Naczelnego Sądu Administracyjnego (w ־

związku ze sporem kompetencyjnym pomiędzy Burmistrzem Szczawna-Zdroju a 

Zarządem Województwa Dolnośląskiego dotyczącym ustanowienia kategorii drogowej 

nowo wybudowanego odcinkach obwodnicy Szczawna-Zdroju w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 376) dot. wniosków zwróconych przez Burmistrza Szczawna-Zdroju w 

sprawach uzgodnienia projektów decyzji o warunkach zabudowy dla inwestycji 

prowadzonych przez: „Famalen” Sp. Śląskie Konsorcjum Autobusowe; S. Dąbrowskiego 

„Nicole”. Postanowiono przekazać pisma do Adwokata w celu szybkiego udzielenia 

informacji o dalszym toku postępowania w tych sprawach; 

 zapoznano się z zawiadomieniem o zwołaniu Nadzwyczajnego Zgromadzenia ־

Wspólników Spółki Rivendell w dniu 18 grudnia br. w Warszawie; 

 Burmistrz poinformował, że na sesji Rady Miejskiej w dniu 2 grudnia br. przedstawił ־

radnym propozycję zmiany „opłat cmentarnych”. Ostatnia zmiana opłat była w 2008 roku 

i radni nie wnieśli żadnych uwag do tej propozycji, Wydział Gospodarki Komunalnej 

przygotuje zarządzenie w tej sprawie zgodnie z ustalonymi wysokościami stawek. 

Porównano stawki za pochówek na cmentarzu komunalnym w Szczawnie-Zdroju, 

cmentarzu w Wałbrzychu: na ul. Żeromskiego i Moniuszki oraz projektem podwyższenia 

stawek o 25% i 50%; 

 – przyjęto, że należy uściślić wypowiedzi w sprawie programu „Likwidacji niskiej emisji ־

KAWKA”, że to firma opracowująca program wytypowała instalacje do likwidacji; 

 Burmistrz poinformował, że przy opracowywaniu Programu Profilaktyki i ־

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii zostaną 

wprowadzone zapisy o zwiększeniu wynagrodzenia dla Przewodniczącej Komisji o 100 

złotych i członków komisji o 50 złotych.  

 Wydział Gospodarki Komunalnej ponowił pismo do DSDiK w sprawie uzupełnienia ־

informacji na tablicy kierunkowej przy rondzie na ulicy Łączyńskiego o nazwę 

miejscowości „Czarny Bór”; 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej poinformował, że zgłoszono do firmy ־

TAURON awarię oświetlenia drogowego na ulicy Ułanów Nadwiślańskich; 

 .Burmistrz stwierdził, że ładnie wygląda chodnik wzdłuż boiska sportowego przy ul ־

Topolowej, należy jednak uporządkować - uformować skarpę. Burmistrz poinformował, 

że w dniu 3 grudnia br. ok. godz. 18
00

 Orlik był nieczynny, choć brama była otwarta. 

Postanowiono wystosować pismo do Zarządu MKS-u z zapytaniem jak planują 

działalność w okresie zimy, czy będzie klub funkcjonować tak samo jak w latach 

ubiegłych; 

 Wydział Gospodarki Komunalnej sprawdzi stan latarni ulicznych na ulicy Kościuszki ־

(dwa abażury są uszkodzone); 

 zapoznano się z wnioskiem Stowarzyszenia „Drzwi Otwarte” o wyrażenie zgody na ־

ustawienie tablic informacyjnych na szczycie Chełmca w ramach projektu pn. „Szlak 

przeszłości geologicznej Ziemi Wałbrzyskiej – etap I Góra Chełmiec”. Przyjęto, że w 

przypadku utworzenia ścieżki, gmina postawi tablice informacyjne; 



str. 6 
 

 zapoznano się z wnioskiem Stowarzyszenia „Super Kibic” o wsparcie finansowe finału ־

konkursu wiedzy olimpijskiej „Droga do Soczi – Zimowym Olimpijskim Szlakiem…”. 

Wniosek przekazano do MKS; 

 zapoznano się ze szczegółami organizacji Otwartych Mistrzostw Szczawna-Zdroju w ־

szachach szybkich o puchar Burmistrza; 

 Sekretarz zdała relację z udziału w konferencji z udziałem Ministerstwa Sportu i Urzędu ־

Marszałkowskiego, na której informowano o wysokości środków do dyspozycji. 

Zapoznano się z informacją, że możliwości uzyskania środków zostały rozpropagowane 

wśród klubów sportowych; 

 zapoznano się z informacją o organizowanym przez Polską i Niemiecką Młodzież ־

Esperancką od 28.12.13 r. do 4.01.14 r. „Piątym Młodzieżowym Tygodniu Europejskim”; 

 zaakceptowano treść pisma do Pracowni Projektowej „Archidom” z uwagami do ־

opracowania dokumentacji projektowej dla inwestycji pn. „Zagospodarowanie na cele 

rekreacyjno-sportowe części Wzgórza Gedymina i Słonecznej Polany w Szczawnie-

Zdroju”; 

 zapoznano się z informacjami Wicemarszałka Województwa Dolnośląskiego o ogłoszeniu ־

naboru zgłoszeń inwestycji sportowych na rok 2014 do „Programu Rozwoju Bazy 

Sportowej Województwa Dolnośląskiego na lata 2014-2016” oraz naboru zgłoszeń do 

programu budowy urządzeń lekkoatletycznych „Dolny Śląsk dla Królowej Sportu”. 

Postanowiono przyjąć, że z uwagi na rozpoczęcie dużej inwestycji, nie ma możliwości 

finansowych do rozpoczęcia kolejnej; 

 zapoznano się z informacją, że wniosek Aglomeracji Wałbrzyskiej w ramach konkursu ־

ogłoszonego przez Ministerstwo Rozwoju Regionalnego znalazł się na 1 miejscu 

projektów, które otrzymają 85% dofinansowania kosztów realizacji. Tytuł projektu 

„Rozwój Obszaru Funkcjonalnego Aglomeracji Wałbrzyskiej poprzez opracowanie 

dokumentów strategicznych, wspierających integrację 16 j.s.t. Strategii ZIT, Programu 

Gospodarki niskoemisyjnej i Zintegrowanego programu Transportu Publicznego”. Kwota 

dotacji: 2.699.994,60; 

 zapoznano się z uchwałą Zarządu Województwa Dolnośląskiego w sprawie przyjęcia ־

Ramowego Planu Realizacji Regionalnego Programu Operacyjnego dla Województwa 

Dolnośląskiego na lata 2007-2013 w okresie 2014-2015; 

 zapoznano się z informacją Wydziału Gospodarki Komunalnej na temat przygotowanego ־

projektu uchwały na wniosek Prokuratury Rejonowej w Wałbrzychu w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXIX/22/13 Rady Miejskiej w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt dla gminy Szczawno-Zdrój na rok 

2013”; 

 zaakceptowano treść wniosku do Naczelnego Sądu Administracyjnego o rozstrzygnięcie ־

sporu kompetencyjnego pomiędzy gminą a DSDiK we Wrocławiu, na tle wydania 

zezwolenia na zajęcie pasa ruchu drogowego firmie WPWiK, w związku z koniecznością 

usunięcia awarii sieci wodociągowej; 

 postanowiono przekazać do Wydziałów Wykaz Nieruchomości z informacją o ilości ־

miejsc kuracyjnych i średniorocznej ilości kuracjuszy w obiektach Spółki „Uzdrowisko 
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Szczawno-Jedlina”; 

 zaakceptowano treść wystąpienia w sprawie aplikowania Aglomeracji Wałbrzyskiej o ־

środki Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska w ramach priorytetu 

„Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej”; 

 postanowiono pozytywnie zaopiniować „Program ochrony powietrza dla województwa ־

dolnośląskiego”;  

 zapoznano się z protokołem z przetargu ustnego – licytacji z dnia 5 grudnia br. na ־

sprzedaż skutera marki Piaggio Typhoon. Postanowiono ogłosić II przetarg, ustalając cenę 

wywoławczą na kwotę 800,00 zł; 

 zapoznano się z informacją o możliwości złożenia przez Gminę aplikacji uczestnictwa w ־

programie „Gmina Przyjazna Turystom”; 

 zapoznano się z informacjami Teatru Zdrojowego nt. przebiegu Koncertu Jesiennego ־

zorganizowanego przez Fundację Wspierania Kultury „Ogrody”; 

 przyjęto zawiadomienie Starosty Wałbrzyskiego o wszczęciu postępowania ־

administracyjnego w sprawie wydania zezwolenia na odstrzał redukcyjny dzików, 

kierowane do Polskiego Związku Łowieckiego; 

 zapoznano się z pismem Wojewody Dolnośląskiego dotyczącym przeciwdziałania ־

zagrożeniom w okresie zimowym oraz analizy spodziewanych warunków pogodowych; 

 zapoznano się ze sprawozdaniem z działalności Centrum Informacji Miejskiej i ־

Turystycznej za listopad br. i proponuje zatwierdzić wniosek o udzielenie zamówienia dla 

zadania pn. Prowadzenie Centrum Informacji Turystycznej w Szczawnie-Zdroju w roku 

2014; 

 zapoznano się z notatką ze spotkania Miejskiego Zespołu Zarządzania Kryzysowego ־

zorganizowanego w związku z ostrzeżeniem IMGW-PIB o silnych wiatrach. Zapoznano 

się z informacją o wystosowaniu apelów do mieszkańców i zarządców o właściwe 

zabezpieczenie obiektów, a także o zwrócenie uwagi na sytuację osób starszych; 

 zapoznano się z informacją o przyjmowaniu wniosków do udziału w konkursie „Dobry ־

Klimat dla Rodziny”. Postanowiono przekazać informację do Ośrodka Pomocy 

Społecznej oraz zamieścić na stronie internetowej. 

 zapoznano się z wnioskiem Przewodniczącego Rady Miejskiej o przedstawienie ־

propozycji tematów do Planu Pracy RM; 

 zapoznano się z relacją ze spotkania z Zarządem i Komisją Rewizyjną MKS, na którym ־

dyskutowano m.in. o wynikach finansowych. Burmistrz poinformował, że został 

opracowany harmonogram wydatków, w oparciu, o który zostanie ogłoszony konkurs. 

Aktualnie brakuje ok. 50.000 zł, problem jest z rozliczeniem niezrealizowanych od 

października umów-zleceń oraz z delegacjami sędziowskimi i za te pozycje gmina nie 

bierze odpowiedzialności. Burmistrz poinformował, że na spotkaniu wnioskowano o 

przedłożenie rozliczenia wykorzystania dotacji do końca roku. Postanowiono ogłosić 

konkurs, którego rozstrzygnięcie nastąpi 2 stycznia 2014 r.; 

 postanowiono ogłosić konkurs na realizację zadania publicznego pn. „Przeciwdziałanie ־

uzależnieniom i patologiom społecznym”; 
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 zapoznano się z przesłanym przez Sp. TAURON projektem porozumienia dotyczącego ־

przebudowy linii Średniego Napięcia dla projektowanej inwestycji budowy kościoła; 

 zapoznano się z wyjaśnieniem Dolnośląskiej Służby Dróg i Kolei dotyczącym ־

opracowania zmiany projektu ruchu docelowego w obrębie wiaduktu kolejowego; 

 zapoznano się z informacją o terminie i tematyce posiedzenia Rady Nadzorczej Spółki ־

Dolnośląskiej Agencji Rozwoju Regionalnego. Zaakceptowano projekty uchwał w 

sprawie współdziałania DARR z pomysłodawcami przedsięwzięcia gospodarczego w 

projekcie Akcelerator Innowacji Dolnośląski Park Technologiczny; 

 zapoznano się z notatką służbową Rady Budowy dotyczącą inwestycji „Budowa hali ־

sportowej przy ul. Słonecznej”.   

 zaakceptowano treść pisma do Pracowni Projektowej „Archidom” w sprawie opracowania ־

dokumentacji projektowej dla inwestycji pn. „Zagospodarowanie na cele rekreacyjno-

sportowe części terenu Wzgórza Gedymina i Słonecznej Polany”; 

 zapoznano się z informacją o organizacji „I Turnieju Samorządowców Aglomeracji ־

Wałbrzyskiej” o Puchar Prezydenta Miasta Wałbrzycha i proponuje nawiązać kontakt w 

sprawie regulaminu; 

 postanowiono skorzystać z oferty przeprowadzenia bezpłatnych badań ־

mammograficznych w ramach Programu Profilaktyki Raka Piersi; 

 zapoznano się z pismem Minister Pracy i Polityki Społecznej w sprawie kampanii ־

informacyjno-promocyjnej dotyczącej nowych rozwiązań prawnych w zakresie urlopów 

macierzyńskich i rodzicielskich. Postanowiono rozpropagować informację na stronie 

internetowej i tablicy ogłoszeń; 

 zapoznano się z odpowiedzią na wniosek dotyczący nieprawidłowego przygotowania ־

konsultacji społecznych w sprawie budowy obwodnicy oraz przejazdu przez uzdrowisko 

pojazdów powyżej 2,5 t.; 

 dyskutowano w sprawie iluminacji świątecznych i stwierdzono, że ładnie wyglądają i ich ־

liczba jest wystarczająca; 

 Kierownik Wydziału Inicjatyw i Rozwoju poinformowała o uczestnictwie w posiedzeniu ־

Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonanych w 2013 roku inwestycji. Zapoznano się z 

informacją o zapytaniu Przewodniczącej Komisji dot. remontu ul. Krótkiej; 

 w związku z odpłatnym przejęciem infrastruktury od DARR, oczekuje się wyliczenia ־

poniesionych kosztów (od czasu zakończenia inwestycji) na dzierżawę. Zapoznano się z 

informacją, że Spółka DARR wystąpiła do Wodociągów z propozycją ugody i wycofania 

sprawy z sądu; 

 zaproponowano przewidzieć montaż zadaszenia nad wejściem do toalet publicznych w ־

Parku Zdrojowym; 

 ;Burmistrz poinformował o wizycie radnych w sprawie Balu charytatywnego ־

 postanowiono wystąpić do Teatru Zdrojowego o konieczności zabezpieczenia organizacji ־

nocy sylwestrowej; 

 Burmistrz poinformował, że w dniu dzisiejszym Adwokat uczestniczył w posiedzeniu w ־



str. 9 
 

sprawie o naruszenie dyscypliny finansów publicznych i odstąpieniu od ukarania. 

 

 Przewodniczący Rady powitał przybyłych, spóźnionych Radnych i Adwokata. 

 

 Adwokat M. Żegnałek poinformował, że na posiedzeniu Komisji Dyscyplinarnej 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu rozpoznawano dwa zarzuty wobec 

Burmistrza Szczawna-Zdroju, które dotyczyły: 

 ;przekazania dodatkowych środków finansowych dla Miejskiego Klubu Sportowego ־

-przekazania dodatkowych środków finansowych dla Klubu Abstynenta w Szczawnie ־

Zdroju. 

Po rozpoznaniu sprawy Komisja odstąpiła od ukarania Burmistrza. 

 

 Radna R. Bukowska Mucha zapytała, na kiedy planowane są badania 

mammograficzne. 

 Sekretarz wyjaśniła, że zapytanie ofertowe w tej sprawie dopiero wpłynęło i trwają 

uzgodnienia. 

 

 Radna R. Bukowska Mucha nawiązała do akcji „Rower dla Każdego Dziecka 

Niepełnosprawnego”.  Zapytała, ile w Gminie jest dzieci niepełnosprawnych. 

 Sekretarz zaproponowała, aby w tej sprawie Radna skontaktowała się z Kierownikiem 

Ośrodka Pomocy Społecznej; 

 Burmistrz dodał, że ustalenie liczby osób niepełnosprawnych jest bardzo trudne, 

ponieważ osoby z niepełnosprawnością stanowią około 10% społeczeństwa Unii 

Europejskiej. Niepełnosprawność może być spowodowana uszkodzeniami, ograniczeniami 

organizmu lub wynikać z braku zaspokojenia potrzeb człowieka (niepełnosprawność 

społeczna). Obecnie niepełnosprawność rozpatrywana jest, jako odchylenie na trzech 

poziomach: biologicznym, jednostkowym oraz społecznym. 

 Adwokat dodał, że powołane są specjalne Komisje, które orzekają o stopniu 

niepełnosprawności i czasie jego trwania. 

 

 Radna B. Wyrwaszewska poinformowała, że przy ul. Ułanów Nadwiślańskich lampy 

nadal się nie świecą. 

 Burmistrz odpowiedział, że wystąpił z pismem w tej sprawie i nie ma jeszcze 

odpowiedzi. 

 

 Radny J. Kaczanowski wnioskował o przeprowadzenie bezpłatnych, lub częściowo 

odpłatnych badań profilaktycznych dla starszych mężczyzn. 

 Sekretarz odpowiedziała, że nie było takich ofert. 
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 Radna Z. Dembna zapytała o możliwość przeprowadzenia akcji bezpłatnego lub 

częściowo odpłatnego badania kobiet, w określonym w wieku, na osteoporozę. 

 Burmistrz odpowiedział, że taka oferta już była, ale nie było żadnego zainteresowania. 

 

Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie między sesjami zostało przyjęte jednogłośnie  

(za- 13 głosów). 

 

Ad 6.  

 Prowadzący obrady poinformował, że w porozumieniu z Przewodniczącymi Komisji 

nie zwoływano posiedzeń przed planowaną sesją Rady. 

 

 Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – R. Bukowska Mucha poinformowała, że w 

dniu 12 grudnia br. przeprowadzona została kontrola w zakresie „Realizacji inwestycji 

wykonywanych przez Gminę w 2013 roku - dot. realizacji umowy”.  

Zespół kontrolny sformułował wniosek z zapytaniami do Burmistrza. 

Dodała, że w dniu dzisiejszym, przed sesją, zaplanowana była kontrola w zakresie analizy 

gospodarki finansowej i organizacji pracy Straży Miejskiej za rok 2013. Kontrola nie odbyła 

się, ponieważ przedłużyło się posiedzenie Zgromadzenia WZWiK, w którym uczestniczyła. 

 

Przedstawiciel w Zgromadzeniu Wałbrzyskiego Związku Wodociągów i Kanalizacji                  

- R. Bukowska Mucha 

Posiedzenie Zgromadzenia odbyło się 30 grudnia br. 

Głównym tematem posiedzenia było podjęcie uchwały budżetowej WZWiK na rok 2014 oraz 

przyjęcie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Zgromadzenia WZWiK. 

 

 Radny J. Kaczanowski zapytał, czy WZWiK ma zaległości finansowe. 

 Przedstawiciel poinformowała, że budżet jest bardzo dobrze zrównoważony, jest 

nadwyżka budżetowa. Zaplanowane są duże inwestycje, na które zaciągnięte są kredyty. 

Zaproponowała, aby na sesję Rady Miejskiej zaprosić Prezesa WZWiK, który przybliży stan 

dochodów Związku. 

 Dodała, że na Zgromadzeniu zwróciła uwagę, że w budżecie na 2014 r. nie ujęto 

Szczawna-Zdroju. Otrzymała wyjaśnienie, że wnioski dotyczące ul. Mickiewicza są brane 

pod uwagę. Sieć wodociągowa na terenie miasta jest w 100 % zmodernizowana, wymieniona, 

czego nie mają pozostałe gminy. 

 

 Radna Z. Dembna zwróciła uwagę, że w gminie nadal są jeszcze szamba. 
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 Przedstawiciel potwierdziła i dodała, że ta sprawa jest w gestii wspólnot 

mieszkaniowych. 

 

Ad 7a) 

 Prowadzący obrady poinformował, że przygotował dwie wersje Planu Pracy Rady 

Miejskiej na 2014 rok (dwie wersje Planu Pracy stanowią załącznik nr 4 i 5 do protokołu).  

Wyjaśnił, że w pierwszej wersji zaplanowane zostały posiedzenia Rady na każdy miesiąc, w 

drugiej wersji posiedzenia Rady zaplanowane są co drugi miesiąc.  

Dodał, że do Rady wpłynęły propozycje tematów sesji od Burmistrza Miasta (załącznik nr 6 

do protokołu) i niektórych Radnych. Propozycje zostały ujęte w przedłożonych Planach. 

  

 Burmistrz zwrócił uwagę, że w Planach Pracy RM przy tematyce związanej z 

bezpieczeństwem w mieście, w jednej i w drugiej wersji, zapisane są różne daty.  

 Dodał, że podobna sytuacja jest przy tematyce związanej z kulturą w mieście.  

 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że przy zaplanowanych tematach, o których 

wspomniał Pan Burmistrz, należy zapisać rok 2014.  

 

 Prowadzący obrady poddał pod głosownie, – „kto jest za przyjęciem wersji I Planu 

Pracy Rady Miejskiej na 2014 r.”: 

za- głosowało 8 radnych, przeciwko – 0 głosów, wstrzymało się – 4 radnych. Chwilowo 

nieobecna L. Miedzielska. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że większością głosów przyjęta została wersja I 

Planu Pracy RM. 

 

Ad 7 b)  

 Burmistrz zwrócił uwagę na sformułowanie tematu zawartego w m-ch: styczeń-luty: 

„Informacja na temat pozyskanych środków pozabudżetowych ….” 

Zapytał, czy na pewno Przewodniczącemu Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem, 

chodziło o sformułowanie „pozyskanych” czy może „pozyskiwanych”. 

 Radna R. Bukowska Mucha zaproponowała o dopisanie pod Planami Pracy Komisji 

sformułowania: „Upoważnia się Przewodniczącego Komisji do zmiany tematów i terminów 

posiedzeń Komisji”. 

 

Ad 7c, d) 

 Wywiązana została dyskusja, czy Plany Pracy Komisji powinny być przyjmowane 

poprzez głosowanie, czy przyjmowane do wiadomości. 
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 Radna B. Wyrwaszewska wnioskowała o przyjęcie Planów Pracy do wiadomości. 

 

 Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek: czy Radni przyjmują do 

wiadomości Plan Pracy Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem, Plan Pracy Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu oraz Plan Pracy Komisji Spraw Obywatelskich: 

za- głosowało 13 radnych. 

 

Plan Pracy Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Plan Pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Plan Pracy Komisji Spraw Obywatelskich stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad 7e)  

 Poddany pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2014 rok został przyjęty jednogłośnie za - 13 głosów. 

Projekt i uchwała w sprawie przyjęcia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad 8a)  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub propozycje do przedłożonego 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 rok. 

 

 Radna R. Bukowska Mucha wyraziła słowa uznania dla pracy Przewodniczącej i 

Członków Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Wnioskowała o 

zwiększenie wynagrodzenia dla: 

- Przewodniczącej Komisji, z kwoty 500 zł na 600 zł; 

- Członkom Komisji, z kwoty 400 zł na 500 zł. 

 

 Burmistrz poinformował, że wynagrodzenie Członków MKRPA opłacane jest z 

pozwoleń na sprzedaż alkoholu i zaproponowana podwyżka nie wpłynie znacząco na budżet 

w 2014 roku. 

 

 Radny S. Burdzy wnioskował o zwiększenie wynagrodzenia o 100 zł tylko Członkom 

Komisji. 

 

 Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek Radnej R. Bukowskiej Muchy: 
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za głosowało – 9 radnych, wstrzymało się – 4 radnych). 

 Poddany pod głosowanie projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie za- 13 głosów. 

 

 Prowadzący obrady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie wraz z 

wnioskiem Radnej R. Bukowskiej Muchy. 

Projekt i uchwała stanowią załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 Radna R. Bukowska Mucha zapytała, jak często spotyka się MKRPA. 

 Burmistrz odpowiedział, że Komisja spotyka się nie mniej niż dwa razy w miesiącu i 

dodatkowo przeprowadza kontrole, często w godzinach nocnych. 

 

Ad 8b)  

 Prowadzący obrady zapytał, czy są uwagi lub propozycje do projektu uchwały w 

sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt dla gminy Szczawno-Zdrój na 2013 r.” 

 Sekretarz poinformowała, że projekt uchwały w powyższej sprawie przygotowany 

został w związku ze złożonym wnioskiem Prokuratora Rejonowego w Wałbrzychu. 

Prokurator wniósł o zmianę zapisów dotyczących zapewnienia bezdomnym zwierzętom 

miejsca w schronisku, obligatoryjnej sterylizacji albo kastracji zwierząt oraz określenia czy 

wyłapywanie zwierząt ma charakter stały czy okresowy. 

W załączniku do przedmiotowej uchwały naniesiono poprawki i usunięto również wskazane 

zapisy przekraczające delegacje ustawowe. Uzupełniono zapisy załącznika uchwały poprzez 

wskazanie gospodarstwa rolnego oraz nazwę przychodni weterynaryjnej. 

Projekt uchwały po zmianach został zaopiniowany przez Powiatowego Lekarza Weterynarii w 

Wałbrzychu, Towarzystwo Opieki Nad Zwierzętami oraz Koło Łowieckie w Wałbrzychu. 

 

 Poddany pod głosowanie projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie za- 13 głosów. 

Projekt i uchwała stanowią załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad 8c) 

 Prowadzący obrady zapytał, czy są uwagi lub propozycje do projektu uchwały w 

sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. Dodał, że do projektu uchwały załączone 

zostało szczegółowe uzasadnienie.  

 Uwag ani propozycji do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Poddany pod głosowanie projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie za- 13 głosów. 

Projekt i uchwała stanowią załącznik nr 13 do protokołu. 
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Ad 8d)  

 Prowadzący obrady zapytał, czy są uwagi lub propozycje do projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy terenu części działki nr 

328/4 w Szczawnie-Zdroju przy ul. Słowackiego. 

 Uwag ani propozycji do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Poddany pod głosowanie projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie za- 13 głosów. 

Projekt i uchwała stanowią załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad 8e)  

 Prowadzący obrady zapytał, czy są uwagi lub propozycje do projektu uchwały w 

sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój na lata 2014-2018. 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej M. Ćmikiewicz zgłosił autopoprawkę 

do projektu uchwały: w załączniku - rozdział VI § 9 widnieje zapis: „126 budynków” winno 

być: „111 budynków”. 

Poddany pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką został przyjęty  

jednogłośnie za - 13 głosów. 

Projekt i uchwała stanowią załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad 8f)  

 Prowadzący obrady zapytał, czy są uwagi lub propozycje do projektu w sprawie 

dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2013 r. 

 Skarbnik zgłosiła autopoprawkę o zwiększenie kwoty w § 3, wpisano „25.572.358,23 

zł” winno być „25.619.218,23 zł”. Dodała, że Wojewoda podjął decyzję o zwiększeniu 

dotacji na świadczenia rodzinne i świadczenia funduszu alimentacyjnego o kwotę 46 860 zł. 

Powyższe zwiększenie ujęte zostało również w wieloletniej prognozie finansowej.    

Poddany pod głosowanie projekt uchwały został przyjęty  

jednogłośnie za - 13 głosów. 

Projekt i uchwała stanowią załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad 8g) 

 Prowadzący obrady zapytał, czy są uwagi lub propozycje do projektu uchwały w 

sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

 Skarbnik poinformowała, że projekt uchwały powstał w konsekwencji podjętej przez 

Radę uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie na 2013 rok. 

Poddany pod głosowanie projekt uchwały został przyjęty 
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jednogłośnie za - 13 głosów. 

Projekt i uchwała stanowią załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad 9a-e) 

 Przewodniczący Rady poinformował, że uchwalenie budżetu gminy Szczawno-Zdrój 

na rok 2014 przebiega zgodnie z procedurą (projekt uchwały budżetowej z 15.11.13r. stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu). 

Dodał, że Regionalna Izba Obrachunkowa we Wrocławiu wydała pozytywną opinię o 

projekcie budżetu i Radni otrzymali kserokopię ww. opinii (załącznik nr 19 do protokołu). 

 Skarbnik K. Papierz poinformowała, że RIO w swojej opinii odniosła się do § 3 

projektu budżetu, że utworzona rezerwa na zarządzanie kryzysowe w wys. 35 458 zł jest 

niższa od kwoty ustalanej na podstawie ustawy o zarządzaniu kryzysowym tj. w wysokości 

nie mniejszej niż 0,5% wydatków budżetu gminy pomniejszonych o wydatki inwestycyjne, 

wydatki na wynagrodzenia i pochodne oraz wydatki na obsługę długu.  

Dodała, że poprawka została naniesiona a poprawiony projekt uchwały przedłożony radnym 

(załącznik nr 20 do protokołu). 

 

 Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem – L. 

Miedzielska odczytała ostateczną opinię Komisji informując, że: „Zgodnie z § 5 ust. 4 

Uchwały Nr LI/25/10 Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 30 sierpnia 2010 r. w 

sprawie określenia procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzaju i szczegółowości 

materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu, Komisja Budżetowa i 

Gospodarki Mieniem, na wspólnym posiedzeniu z przewodniczącymi Komisji Rady Miejskiej, 

w dniu 2 grudnia 2013 r., wydała ostateczną pozytywną opinię w sprawie projektu budżetu na 

rok 2014 bez wnoszenia zmian.” 

 Burmistrz poinformował o następujących sprawach: 

 budżet całkowity wynosi około 28 000 000 zł, z czego na inwestycje zaplanowano około ־

8 000 000 zł, tj. (~30%); 

 ;budżetu przeznaczone zostało na gospodarkę lokalową 10% ~ ־

 ;budżetu na funkcjonowanie administracji i Rady Miejskiej % 20 ~ ־

 ;budżetu przeznaczono na funkcjonowanie placówek oświatowych % 20 ~ ־

 ;budżetu do 30 % zaplanowano na gospodarkę komunalną % 20 ~ ־

 .budżetu na działalność Ośrodka Pomocy Społecznej % 20 ~ ־

Rok budżetowy 2013 na pewno zostanie zakończony nadwyżką ok. 2 500 000 zł. 

Nadwyżka finansowa daje możliwości sfinansowania dużej inwestycji, jaką jest budowa hali 

sportowej przy ul. Słonecznej. Gmina ma również zapewnienie od Marszałka Województwa 

Dolnośląskiego na dofinansowanie ww. inwestycji w kwocie 2 000 000 zł. Zakończenie 

budowy planowane jest dopiero w 2015 roku.  

Potrzebne będą jeszcze kwoty na inwestycje: 
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 ;na Wzgórzu Gedymina i Teatrze Zdrojowym, w wys. ok. 1 500 000 zł ־

 ;wymianę instalacji wodnej i nawierzchni na ul. Mickiewicza, w wys. ok. 1 200 000 zł ־

 remont ul. Szopena i ul. Łączyńskiego. Dodał, że nie o wszystkich pismach w powyższej ־

sprawie informowany jest Marszałek Województwa. Uzgodnienia są inne niż odpowiedzi 

pisemne; 

 konieczne jest uregulowanie sprawy zapewnienia bezpieczeństwa drogowego w rejonie ־

ul. Ułanów nadwiślańskich, o które wnioskowała Radna B. Wyrwaszewska; 

 .wszystkie płatności są na bieżąco regulowane ־

 

Ad 9f)  

 Prowadzący obrady zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały w sprawie budżetu 

gminy na 2014 r.  

 Uwag nie zgłoszono. 

Poddany pod głosowanie projekt uchwały budżetowej na 2014 rok został przyjęty 

jednogłośnie (za-13 głosów). 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad 10a, b) 

 Prowadzący obrady zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Szczawno-Zdrój (projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu). 

 Skarbnik poinformowała, że w wieloletniej prognozie finansowej uwzględniona 

została poprawka, o której była mowa podczas przyjmowania budżetu gminy na rok 2014. 

Poprawiona wersja projektu uchwały została dostarczona Radnym (projekt uchwały w wersji 

poprawionej stanowi załącznik nr 23 do protokołu). 

 

 Przewodniczący Rady przypomniał, że Radni otrzymali kserokopię opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie wieloletniej prognozy finansowej (opinia RIO 

stanowi załącznik nr 24 do protokołu). 

 

 Radna R. Bukowska Mucha zapytała, czy w sytuacji, gdy przez trzy lata gmina ma 

nadwyżkę budżetową to będzie mogła ubiegać się o kredyt. 

 Burmistrz wyjaśnił, że przez trzy kolejne lata budżet gminy musi być zrównoważony 

na bieżące dochody i wydatki. 

 Skarbnik dodała, że w 2014 roku nadwyżkę budżetową będzie można wykorzystać 

tylko na inwestycje, a nie na wydatki bieżące. 

 

 Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem – L. 
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Miedzielska odczytała ostateczną opinię Komisji informując, że: „Zgodnie z § 5 ust. 4 

Uchwały Nr LI/25/10 Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 30 sierpnia 2010 r. w 

sprawie określenia procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzaju i szczegółowości 

materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu, Komisja Budżetowa i 

Gospodarki Mieniem, na wspólnym posiedzeniu z przewodniczącymi Komisji Rady Miejskiej, 

w dniu 2 grudnia 2013 r., wydała ostateczną pozytywną opinię w sprawie projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Szczawno-Zdrój i bez wnoszenia zmian.” 

 

Poddany pod głosowanie projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie  

(za - 13 głosów). 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad 11. 

 Prowadzący obrady przypomniał, że Radni nie złożyli interpelacji, zapytań ani 

wniosków. 

 

Ad 12. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że podczas pełnionego dyżuru Radnej R. 

Bukowskiej Muchy zgłosił uwagi mieszkaniec Pan J.S. Uwagi dotyczyły konsultacji 

społecznych przeprowadzonych na terenie Szczawna-Zdroju, w dniu 21 listopada br. oraz 

przejazdu przez Uzdrowisko pojazdów powyżej 2,5 tony. Pismo z uwagami mieszkańca 

przesłane zostały do Burmistrza celem ustosunkowania się do spraw będących w kompetencji 

Burmistrza, na sprawy dotyczące Przewodniczącego Rady udzielone zostaną Wnoszącemu 

odrębne wyjaśnienia. 

 

 Prowadzący obrady zapoznał obecnych z życzeniami świątecznymi przesłanymi od 

różnych instytucji do Rady. Następnie udzielił głosu mieszkańcowi J. Augustyniakowi. 

 Mieszkaniec życzył, aby podejmowane decyzje były trafne i zadowalające wyborców. 

 

 Burmistrz poinformował o następujących sprawach: 

 przed świętami bożonarodzeniowymi miał wizytę dwóch osób, które wypowiadały się ־

negatywnie o funkcjonowaniu lokalu Pod Lwami. Dodał, że wyznaczy dodatkowe patrole 

Straży Miejskiej; 

 do Gminy wpłynęła kwota  w wys. 360 000 zł od likwidatora Sp. Rivendell z tytuły ־

zbycia mienia; 

 wystosowane zostało pismo do Marszałka Województwa Dolnośląskiego dot. uzdrowiska ־

o pomoc w pozyskaniu kuracjuszy. Pismo zostało podpisane przez Prezydenta Miasta 

Wałbrzycha, Burmistrza Jedliny-Zdroju i Burmistrza Szczawna-Zdroju; 

 od 28 grudnia 2013 r. do 4 stycznia 2014 r. w Szczawnie-Zdroju odbywać będzie się ־
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Europejski Tydzień Młodzieży. Udział w nim bierze około 200 osób z 23 krajów; 

 .zaprosił Radnych na deptak w celu powitania Nowego Roku przy fajerwerkach i muzyce ־

 Na zakończenie Burmistrz życzył Radnym na Nowy 2014 Rok zdrowia, dobrego 

samopoczucia i realizacji planów. 

 

 Prowadzący obrady poinformował, że kolejna sesja odbędzie się 27 stycznia 2014 r. 

Głównym tematem obrad będzie przyjęcie sprawozdania z realizacji "Programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w Szczawnie-

Zdroju w 2013 roku". 

 

Ad 13.  

 Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowane zostały wszystkie punkty porządku 

obrad, w związku z powyższym ogłosił zamknięcie XXXVIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokół sprawdził:            Protokół sporządziła:      Sesji przewodniczył: 

J. Kaczanowski      K. Letka    S. Borkusz 
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W Y KA Z ZAŁ Ą C ZN I KÓ W:  

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista zaproszonych gości. 

3. Porządek obrad. 

4. Pierwsza wersja Planu Pracy Rady Miejskiej na 2014 rok. 

5. Druga wersja Planu Pracy Rady Miejskiej na 2014 rok. 

6. Propozycje tematów sesji Burmistrza Miasta. 

7. Plan Pracy Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem na 2014 rok. 

8. Plan Pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu na 2014 rok. 

9. Plan Pracy Komisji Spraw Obywatelskich na 2014 rok. 

10. Plan Pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok. 

11. Projekt i uchwała w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 rok. 

12. Projekt i uchwała w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt dla gminy Szczawno-Zdrój na 2013 r.” 

13. Projekt i uchwała w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

14. Projekt i uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

terenu części działki nr 328/4 w Szczawnie-Zdroju przy ul. Słowackiego. 

15. Projekt i uchwała w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój na lata 2014-2018. 

16. Projekt i uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2013 r. 

17. Projekt i uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Szczawno-

Zdrój. 

18. Projekt uchwały budżetowej z 15 listopada 2013 r. 

19. Opinia RIO o projekcie budżetu gminy na 2014 r. 

20. Projekt uchwały budżetowej z uwzględnionymi poprawkami RIO z 20 grudnia 2013 r. 

21. Uchwała w sprawie budżetu gminy na 2014 rok. 

22. Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Szczawno-Zdrój z 

dnia 15 listopada 2013 roku. 

23. Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Szczawno-Zdrój z 

dnia 20 grudnia 2013 r. 

24. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu. 

25. Uchwała w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

 


